У одричном облику за Present Simple потребно је испред глагола додати do not или does not.
Најчешће користимо скраћене облике: don’t или doesn’t
Present Simple – одричан облик




Примери:
+    He walks to school every morning
-     He doesn’t walk to school every morning.

+    I play the violin every day.
-     I don’t play the violin every day.
Обрати пажњу!
У трећем лицу када користимо doesn’t не додајемо наставак -s/-es на главни глагол:

+   John collects badges. 
-    John doesn’t collect football cards. 




За треће лице једнине користимо  doesn’t, а за сва остала лица don’t.

[bookmark: _GoBack]He / she / it   doesn’t   play tennis.
I / you / we / they   don’t   play tennis.





